
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Novej Bani, 

ktoré sa konalo dňa 02.08.2023 o 13:00 hod. v  Centre voľného času v Novej Bani 

 

Poslanci  Mestského zastupiteľstva: 

Prítomní:  MUDr. Mária Bradiaková, Peter Forgáč, Maroš Marko, 

Anton Medveď, Ing. Peter Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. 

Štefan    Špirk, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Ing. 

Viktória Valachovičová, PhD.  

Ospravedlnení: Peter Budinský, JUDr. Vladislav Lalka, Anton Žňava 

 

Primátor mesta:    Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA 

Prednostka mestského úradu:  Mgr. Ľudmila Rajnohová  

Hlavná kontrolórka :                     PhDr. Katarína Segetová 

MsÚ:   Mária Bakošová, vedúca FO 

   Ján Ševčík, náčelník MsP 

    

Zástupcovia mestských podnikov: Ing. Jozef Šmondrk, konateľ MsL Nová Baňa  

Anna Tužinská, konateľka MsBP Nová Baňa 

Zástupcovia škôl a školských 

zariadení:     Mgr. Marta Urdová, DiS.art., riaditeľka ZUŠ 

 

Ostatní: Ing. Jana Brnáková,      

   Eliška Vallová, samostatný odborný referent 

Dáša Zigová, referentka OVŽPaSM 

                                     

 Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Novej Bani otvoril Mgr. MVDr. Branislav 

Jaďuď, PhD., MBA, primátor mesta Nová Baňa. Zasadnutie  bolo  zvolané  v  zmysle zákona 

o obecnom zriadení č. 369/1990 Zb., §-u 12, odst. 1 v znení neskorších predpisov.                 

Pretože bola prítomná nadpolovičná väčšina poslancov mestského zastupiteľstva, z celkového 

počtu 13 poslancov bolo na začiatku MsZ prítomných 10 poslancov, primátor mesta Nová 

Baňa vyhlásil zasadnutie za uznášaniaschopné. Poslanci Budinský, Lalka a Žňava sa 

ospravedlnili z neúčasti. 

 

Overovatelia zápisnice:   MDDr. Štefan Špirk, Ing. Karol Tužinský 

Návrhová komisia:  Anton Medveď, Jozef Spurný, Anton Tencer 

Pracovné predsedníctvo:    Peter Forgáč 

Za zapisovateľku bola určená: Martina Svetíková 

 

 

Hlasovanie č. 1 o návrhovej komisii, pracovnom predsedníctve, overovateľoch zápisnice 

a zapisovateľke. 

prítomní - 7 

za - 7  (Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk,  

Ing. Karol Tužinský, Ing. Viktória Valachovičová, PhD.) 

proti - 0  

zdržal sa – 0  

nehlasoval – 0  - uznesenie bolo prijaté 
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Program rokovania MsZ: 

1. Informačný blok vedenia mesta 

1. Všeobecne záväzné nariadenie č. .../2023 o príspevkoch na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách, školských výchovno-vzdelávacích zariadeniach a v školských jedálňach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Nová Baňa  

2. Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Nová Baňa  č. 3/2015 zo dňa 

18.11.2015 o trhovom poriadku pre príležitostný trh Novobanský jarmok 
3. Výročná správa Sociálneho podniku mesta Nová Baňa s. r. o . 
4. Koncepcia nakladania s nehnuteľným majetkom ( budovami ) mesta Nová Baňa na 

roky 2023 - 2026 

5. Majetkové veci 

6. Interpelácie poslancov, riaditeľov organizácií a školských zariadení 

7. Interpelácie občanov (vyhradený čas 15.00 – 15.30 hod.) – prezenčne/ web stránka 

 

O 13:02 príchod poslanca Forgáča na rokovanie. 

 

Hlasovanie č. 2 o programe MsZ  

prítomní - 10 

za - 10  (MUDr. Mária Bradiaková, Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter  

Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský,  Ing. Vikória 

Valachovičová, PhD.) 

proti – 0 

zdržal sa – 0  

nehlasoval – 0  - uznesenie bolo prijaté 

 

Informačný blok vedenia mesta  

Primátor - v informačnom bloku je len jeden bod tam a nie je tu kolegyňa Šubová, lebo čerpá 

dovolenku, ale aby ste mali takú aktuálnu informáciu. Ja som to písal aj do infobloku, ktorý 

bude teraz v augustových Novobanských novinách. Týka sa to Plánu obnovy. Plán obnovy, 

asi každý sa s tým už stretol, je obnova budov alebo tzv. historických budov alebo 

pamiatkovo chránených budov v rámci celého Slovenska, ktorá je z nového programovacieho 

obdobia 2021 -27. My sme do Plánu obnovy zaradili budovu bývalého kina Vatra a 26. júla 

sme podali žiadosť na túto budovu. Je tam nejaký teda náklad alebo podľa projektu rozpočet 

presahujúci 800.000 EUR. Je to komplexná rekonštrukcia budovy celkom skrz na skrz, hlavne 

z dôvodu, s dôrazom alebo teda prioritou na energetickú efektívnosť tejto budovy. Zároveň 

máme kino Vatra podanú žiadosť, schválenú žiadosť na interiér v takej post covidovej výzve, 

ktorá ide cez Ministerstvo kultúry a v tejto výzve robíme do konca tohto mesiaca verejné 

obstarávanie na zhotoviteľa tejto rekonštrukcie interiéru. A mali by sme a musíme ukončiť tie 

práce do konca roku 23. Táto výzva však bude hradená mechanizmom refundácie, čiže 

budeme mať tie peniaze z eurofondov až po, až niekedy v apríli 24. Je tam nejaký rozpočet 

dotýkajúci sa 200 000. Uvidíme, ako dopadne verejné obstarávanie. My teda sme rokovali v 

mestskej rade o tomto a uzniesli sme sa na tom tak, že áno, budeme vyčleňovať nejaké 

peniaze z rozpočtu z prostriedkov, ktoré očakávame každým týždňom. To je z Fast care, to je 

ten nejaký mechanizmus za teda odídencov z Ukrajiny. Takže vyčleníme, zafinancujeme a 

potom sa nám vrátia a budú zapojené až v roku 24. Takže ak sa nám podarí aj ten Plán 

obnovy, kino Vatra, ktoré je teraz klasifikované ako kultúrne centrum, by malo byť 

kompletne obnovené. A verím, že mu teda vdýchneme nejaký druhý život a budeme tam 

vedieť robiť to všetko, čo v nejakom kultúrnom centre v našom meste by možno mohlo byť, 

ako rôzne teda spoločenské, kultúrno-spoločenské podujatia. Je tam ale jeden taký háčik. A to 

je teda v Pláne obnovy to, že my všetci, ktorí sme sa hlásili do tej výzvy, výzva bola 



3 

 

vyhlásená v šiestom mesiaci 22, sme pracovali s informáciou, že je tam nejaký objem peňazí, 

ktorý by mal pokrývať tú potrebu a výzva je otvorená do 1.12. 2024. Výzva sa ale uzatvorila 

31. 7. 2023 tzn. prekvapivo. To je tento týždeň v pondelok. Bolo to oznámené 20. 7.. Takže 

my sme zakcelerovali to finále a sme to stihli podať. Verím, že teda vyhovieme tým 

požiadavkám a že nám sa to podarí. Inak mnohí to nestihli, a tým pádom budú čakať na 

nejakú ďalšiu výzvu. Toľko teda odo mňa nech nezdržiavam v rámci infobloku. 

 

1. Všeobecne záväzné nariadenie o príspevkoch na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách, školských výchovno-vzdelávacích zariadeniach a v školských 

jedálňach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Nová Baňa  

 

Predkladateľom daného bodu je primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA  a 

spracovateľkou bodu Ing. Jana Brnáková, úsek školstva, FO. K danému bodu boli materiály 

zaslané vopred.  

Dôvodová správa 

 

V nadväznosti na novú právnu úpravu zákona č. 65/2023 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa 

zákon č. 417/2013 Z. z. o pomoci v hmotnej núdzi a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov dochádza k nasledovným zmenám v poskytovaní dotácií na 

stravu: 

Výška dotácie na stravu:  

Dotácia na stravu sa bude v zmysle § 4 ods. 6 zákona o dotáciách poskytovať v sume:  

a) 1,40 eur za každý deň, v ktorom sa dieťa zúčastnilo výchovno-vzdelávacej činnosti v 

materskej škole (ďalej len „MŠ“) a odobralo stravu,  

b) 2,10 eur za každý deň, v ktorom sa dieťa zúčastnilo vyučovania v základnej škole 

(ďalej len „ZŠ“) na prvom stupni a odobralo stravu,  

c) 2,30 eur za každý deň, v ktorom sa dieťa zúčastnilo vyučovania v ZŠ na druhom 

stupni a odobralo stravu. 

 

Oprávnené deti na poskytnutie dotácie na stravu:  

V zmysle § 4 ods. 3 zákona o dotáciách, dotáciu na stravu možno poskytnúť na 

zabezpečenie obeda a iného jedla v MŠ a v ZŠ na dieťa, ktoré navštevuje:  

a) posledný ročník MŠ alebo základnú školu, ak rodič dieťaťa alebo fyzická osoba, 

ktorej je dieťa zverené do starostlivosti rozhodnutím súdu, písomne požiada žiadateľa 

o dotáciu (ďalej len „zriaďovateľ školy“) prostredníctvom zariadenia školského 

stravovania, aby podal žiadosť o poskytnutie dotácie na stravu na toto dieťa,  

b) MŠ, okrem dieťaťa navštevujúceho posledný ročník MŠ, a žije v domácnosti, ktorej 

sa poskytuje pomoc v hmotnej núdzi alebo ktorej príjem je najviac vo výške 

životného minima (ďalej len „deti v HN/ŽM“), 

c) MŠ, ak v MŠ, okrem dieťaťa navštevujúceho posledný ročník MŠ, je najmenej 50 % 

detí z domácností, ktorým sa poskytuje pomoc v hmotnej núdzi. 

 

V prípade materskej školy:  

- ak dieťa navštevuje posledný ročník MŠ, ak je poberateľom dávky v hmotnej núdzy 

alebo príjem domácnosti je najviac vo výške životného minima : dotácia na stravu je v 

hodnote 1,40 €, pričom úhrada zo strany rodičov za jeden odstravovaný deň bude vo 

výške 0,70 € + úhrada réžijných nákladov v sume 10,- € mesačne, 
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-  ostatné deti navštevujúce MŠ: bez dotácie na stravu, pričom úhrada zo strany rodičov 

za jeden odstravovaný deň bude vo výške 2,10 € + úhrada réžijných nákladov v sume 

10,- € mesačne. 

 

V prípade základnej školy:  

- žiak  prvého stupňa: dotácia na stravu je v hodnote 2,10 €, pričom úhrada zo strany 

rodičov bude vo výške réžijných nákladov v sume 10,- € mesačne, 

- žiaka druhého stupňa: dotácia na stravu je v hodnote 2,30 €, pričom úhrada zo strany 

rodičov bude vo výške réžijných nákladov v sume 10,- € mesačne, 

 

Čl. 3 sa rozdelil na dva pričom pribudla informácia o spôsobe úhrady príspevku za pobyt 

dieťaťa v materskej škole v období obmedzenej alebo prerušenej prevádzky  

- Príspevok v materskej škole sa neuhrádza za dieťa ktoré nedochádzalo do materskej 

školy ani jeden deň (v období 1.7. – 31.8.), alebo bola prerušená prevádzka materskej 

školy zapríčinená zriaďovateľom alebo inými závažnými dôvodmi; v týchto prípadoch 

uhrádza zákonný zástupca pomernú časť príspevku (pomerná časť príspevku sa platí 

aj v prípade, ak je materská škola otvorená v období 1.7. – 31.8. napr. otvorená len 

dva týždne, t.j., platí sa len polovičný príspevok). 

 

Návrh bol zverejnený na pripomienkové konanie v čase od 17.07.2023 do 26.07.2023. 

 

Poslankyňa Valachovičová - chcela by som sa spýtať na takú tú praktickú stránku tohto 

VZN. Čo sa týka termínov, je napísané, že rodičia teda musia požiadať, aby mohli čerpať tú 

dotáciu a mať teda zľavnenú alebo teda zadarmo. Aké sú tam termíny? Napr. keď sa to 

dozvedia až v septembri a nepožiadajú do konca augusta, bude to ešte pre budúci školský rok 

aplikovateľné u nich? Tiež by ma zaujímala tá žiadosť. Každá škola má inú žiadosť, že prečo 

sme ju už nedali ako prílohu tohto VZN na čo majú tí rodičia žiadať. A tretia otázka je, čo sa 

týka tých súm. Tá dotácia je vyššia ako náklady na nákup, čiže to budeme používať na nejaké 

iné záležitosti, nie priamo na to jedlo, ale na nejaké rekonštrukcie? 

Ing. Jana Brnáková - takže termíny nie sú dané vo VZN, pretože všetky školské jedálne 

dostali odo mňa informáciu z Úradu práce na kedy treba doručiť teda tú žiadosť od rodičov. 

Teda jedáleň to pozbierala, doniesla to mne. Čiže všetci rodičia boli oboznámení od vedúcej 

školskej jedálne, čiže všetci sa to dozvedeli. Taktiež je to sprístupnené na web stránke Úradu 

práce, že dokedy sa dalo požiadať. Čo sa týkalo tejto dotácie od 1. 5., tak bolo potrebné to 

urobiť do 25. mája, lebo ono sa to dáva spätne. Čiže 25. mája sme odoslali zoznamy, tým 

pádom všetky deti, ktoré do 25. Mám tu aj počty potom ak vás bude zaujímať, že koľkí. 

Poslankyňa Valachovičová – ako to bude fungovať? 

Ing. Jana Brnáková - teraz zase je druhé kolo žiadostí, to je od 1. 9. do 31.12 a to do 10. 

augusta musím odovzdať zoznamy tiež týchto žiadostí, ktoré tento týždeň idem 

skompletizovať. Čiže tiež všetci boli oboznámení a už mi ich doručujú na úrad. A v prípade, 

ak by boli nejaké deti, že by nastúpili v septembri, že by nestihli toto, tak v tom prípade je tiež 

možnosť dodatočne požiadať. Čiže znova napíšeme žiadosť, že nám pribudlo dieťa a oni 

dopočítajú dotáciu. 

Primátor - ja by som to len doplnil túto prvú časť otázky asi tak, že najprv boli obedy 

zadarmo, ak sa dobre pamätáte. Potom sme horko ťažko všetci spravili všetky opatrenia na to, 

aby obedy zadarmo boli, vrátane teda materiálnotechnického vybavenia, personálnych 
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kapacít. Potom ich zase zrušili. Potom dávali všelijaké bonusy, teraz dávajú nejaké tieto 

príspevky. Všetky tieto veci ktoré sú, tak oni de facto tí ľudia niekedy to začne platiť ako 

možno minulý mesiac a vtedy to prvýkrát my vidíme, keď už to platí mesiac. Čiže aj toto platí 

od 1. mája a ku nám tá informácia došla určite nie v apríli, ale až niekedy v druhej polovici 

mája. Čiže ten mechanizmus nejaký, nikto nebol obídený, sa ako zabezpečil, čiže nikto 

nepríde zkrátka a myslím si, že tie žiadosti ani my netvoríme, to je dané. 

Ing. Jana Brnáková - nie, žiadosť netvoríme. Je teda jedna univerzálna, zverejnená. Volá sa 

to že Návratka, ktorú rodič teda potvrdí, že áno, mám záujem, aby moje dieťa dostávalo 

dotáciu. Ale to bolo od 1. mája. Teraz od 1. 9. čo zbierame, tak tam už dali také usmernenie, 

že môžu školy aj v rámci svojho edupage, ak vedia vygenerovať zoznam, tak môžu použiť aj 

tento zoznam, nemusia vypisovať každú tú návratku. Čiže už to urobili tak flexibilnejšie, že 

nemusíme každú jednu návratku, ale škola vygeneruje celý zoznam, pošle mi zoznam a ja ho 

pošlem na Úrad práce. 

Poslankyňa Valachovičová - ďakujem pekne a možno ešte tie náklady. 

Ing. Jana Brnáková - tie náklady, áno. Ono je to v tom VZN v čl. 11. ods. 9. tam je, že v 

prípade, ak zariadenie školského stravovania pripraví stravu v hodnote nižšej ako je 

poskytnutá dotácia, rozdiel môže byť použitý na skvalitnenie jedla, rozšírenie jedla o 

doplnkové jedlo a následne môže byť použitý aj na úhradu režijných nákladov. Čiže ak škola 

nemá nejaké ovocie zadarmo alebo teda v rámci tých projektov a programov alebo mlieko, tak 

to môžu z toho zafinancovať, a potom keď by náhodou už mali, tak môžu použiť teda aj na 

úhradu tých režijných nákladov, ktoré sú vysoké. 

Primátor - tam len doplním, že my vlastne v rámci napr. ceny za elektrickú energiu sme na 

spote, čiže ak sme prežili prvých 6 mesiacov teda prvých 7 mesiacov už dneska, ešte za 7 

mesiacov nie je uzavreté, ale prvých 7 mesiacov v dosť dobrých cenách v rámci spotu, tak to 

ja neviem, či bude takto až do konca roka. Čiže tie teda konečné sumy budeme vidieť niekedy 

v závere roka. Ale ja neviem dneska povedať, že koľko z toho bude úplne že vychádzať a 

zvyšovať a nejakým spôsobom sa bude s tým potom nakladať. Zatiaľ je to takto navrhnuté a 

myslím si, že je to tak správne, aby sa to nerozdeľovalo taxatívne vo VZN, ale nechalo sa to v 

tejto možnosti, čo aj oni nechali ako v rámci režijných nákladov. 

 

N a r i a d e n i e   č. 4/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 

schvaľuje  

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Nová Baňa č. 4/2023 o príspevkoch na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách, školských výchovno-vzdelávacích zariadeniach a v školských jedálňach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Nová Baňa. 

 

 
Hlasovanie č. 3: 

Počet všetkých poslancov Mestského zastupiteľstva – 13 

prítomní – 10 
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za – 9 (MUDr. Mária Bradiaková, Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter Pšenák, Jozef 

Spurný, MDDr. Štefan Špirk, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Ing. Viktória 

Valachovičová, PhD.) 

proti - 0 

zdržal sa – 0 

nehlasoval – 1 (Peter Forgáč) - nariadenie bolo prijaté 

 

 

2. Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Nová Baňa  č. 3/2015 zo 

dňa 18.11.2015 o trhovom poriadku pre príležitostný trh Novobanský jarmok 

 

Predkladateľom daného bodu je primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA  a 

spracovateľkou bodu Mária Bakošová, FO. K danému bodu boli materiály zaslané vopred.  

 

Dôvodová správa 

 

Mestský úrad v Novej Bani predkladá na rokovanie Mestského zastupiteľstva návrh 

Dodatku č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Nová Baňa č. 3/2015 zo dňa 

18.11.2015 o trhovom poriadku pre príležitostný trh Novobanský jarmok. 

Na základe schválenia cenníka platieb na novobanskom jarmoku uznesením MsZ č. 90/2023 

zo dňa 28.6.2023 sa vo VZN č. 3/2015 zo dňa 18.11.2015 mení článok IV. Úhrada za 

predajné miesto. Návrh dodatku bol zverejnený  na pripomienkové  konanie v čase od 

17.7.2023 do 26.7.2023. 

Primátor - na minulom zastupiteľstve bola tá samotná príloha, len na to aby bola platná, tak 

musíme to včleniť sem, takže keďže sme nevedeli, ako to možno sa schváli. Teraz vieme, že 

je schválená, tak len proces dokončíme. Neni to nejaké nič zmeškané, lebo to potrebujeme na 

jeseň a dovtedy to bude. Tak neboli k tomu žiadne pripomienky od nikoho v stanovenej 

lehote.  

Poslankyňa Valachovičová - my tu schvaľujeme tie sumy týmto pádom na dvakrát. Keby 

sme v tom VZN pomenovali, že sa to riadi cenníkom, bol by to problém? Lebo keď najbližšie 

zase zmeníme tie ceny, zas budeme na ďalšom zastupiteľstve schvaľovať VZN. Ako 

nevravím, že teraz to prerábajme, ale možno sa nad tým zamyslieť, že či do budúcna 

nepomenovať ten článok, že riadi sa to cenníkom a nemusíme dávať číslo uznesenia a meniť 

to. 

Primátor - ja som si neni úplne istý, lebo na to je voľaký zákon o trhovom poriadku. Neviem, 

či takéto veci nepatria do kompetencie zastupiteľstva, lebo keby sme dali len riadi sa 

cenníkom, tak kto ten cenník príjme? 

Poslankyňa Valachovičová - tam by bolo uvedené, že uznesením, ktoré určuje ten cenník, 

ale číslo uznesenia tam podľa mňa nemusí byť. 

Primátor - ja sa nebránim nejakým možno technickým zmenám v tomto duchu. Teraz to je 

takto. Túto agendu pokrýva kolegyňa Adamcová, tá má dovolenku. Ona si túto otázku 

vypočuje alebo jej ju budeme tlmočiť a dáme vám nejakú reakciu. Zatiaľ to schválime tak, 

ako je to teraz. 
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N a r i a d e n i e   č. 5/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 

schvaľuje 

 

Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Nová Baňa č. 3/2015 zo dňa 

18.11.2015 o trhovom poriadku pre príležitostný trh Novobanský jarmok. 

 

Hlasovanie č. 4: 

Počet všetkých poslancov Mestského zastupiteľstva – 13 

prítomní – 10 

za – 10 (MUDr. Mária Bradiaková,  Peter Forgáč, JUDr. Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. 

Peter Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Ing. 

Viktória Valachovičová, PhD.) 

proti - 0 

zdržal sa – 0 

nehlasoval – 0  -nariadenie bolo prijaté  

 

 

3. Návrh Výročná správa Sociálneho podniku mesta Nová Baňa s. r. o . 

 

Predkladateľom daného bodu je primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA  a 
spracovateľkou bodu PhDr. Janette Brnáková, ekonómka. Bod predniesla Ing. Mgr. Eliška 
Vallová. K danému bodu boli materiály zaslané vopred.  
 

Dôvodová správa 

 

Podľa § 15 zákona č. 112/2018 Z.. o sociálnej ekonomike a sociálnych podnikov a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov (ďalej len ako „ zákon o SE“) má registrovaný sociálny podnik 

povinnosť vypracovať Výročnú správu a predložiť ju do registra účtovných závierok. 

Sociálny podnik mesta s. r. o. si túto povinnosť splnil. Výročná správa Sociálneho podniku 

bola schválená Valným zhromaždením dňa 21. 06. 2023 a do registra účtovných závierok 

bola predložená dňa 27. 06. 2023. 

 

Ing. Mgr. Eliška Vallová - v pracovných materiáloch ste mali predloženú výročnú správu 

Sociálneho podniku mesta Nová Baňa s.r.o. za rok 2022. Sociálny podnik bol založený 19. 

februára 2022 so stopercentnou účasťou mesta. 8. septembra 2022 mu bol priznaný štatút 

registrovaného sociálneho podniku. 12. septembra boli prijatí prví zamestnanci do pracovného 

pomeru. K 31. decembru boli v sociálnom podniku traja zamestnanci, jeden na plný pracovný 

úväzok a dvaja na znížený pracovný úväzok. Náklady spoločností boli v roku 2022 vo výške 

11.091,78 EUR. Najvyššiu časť nákladov tvoria mzdy a odvody zamestnancov. Ďalšie 

náklady boli BOZP školenia pre zamestnancov, školenia na prácu s krovinorezom a školenia 

na prácu vo výškach. Ďalšími nákladmi bolo vedenie účtovníctva a miezd, administratívne 

služby za doplnenie zápisu do Obchodného registra, nákup pracovných pomôcok, pracovných 

odevov, kancelárskych potrieb. Výnosy spoločnosti za rok 2022 boli vo výške 9.457,95 EUR. 

Tvorili ich tržby z predaja a finančný príspevok z Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny. V 

roku 2022 vznikol nárok na kompenzačný príspevok z Úradu práce vo výške 6.313,12 EUR. 
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V roku 2022 bol vyplatený príspevok na účet podniku vo výške 2.794,70 EUR a to bol 

príspevok za mesiace september a október. Zvyšný príspevok vo výške 3.518,42 EUR bol 

vyplatený sociálnemu podniku až v roku 2023 v mesiacoch január a marec a bol to teda 

príspevok vyrovnávací za mesiace november a december 2022. Hospodársky výsledok za rok 

2022 je strata vo výške 1.721,07 EUR, a pokiaľ by bol kompenzačný príspevok z Úradu práce 

vyplatený celý v roku 2022, tak by sociálny podnik dosiahol zisk. Výročná správa sociálneho 

podniku bola predložená na prerokovanie na valnom zhromaždení a zasadnutí dozornej rady 

dňa 21. júna 2023. Dozorná rada odporúča prerokovať výročnú správu na zasadnutí 

Mestského zastupiteľstva. Do registra účtovných závierok bola predložená 27. júna 2023. 

 

Primátor - ja k tomu len na úvod, že jedna vec je tam technická, ale taká ešte, ktorú nevidíme 

v obchodnom registri a to je, že predchádzajúci poslanec Kološta, ktorý bol člen dozornej 

rady, je teda nahradený pánom poslancom Tencerom. Len ešte to nesvieti v obchodnom 

registri. Ale ten proces, už sme teda vykonali tú zmenu. Ale na tej dozornej rade, ktorá bola, 

tak bol samozrejme pozvaný pán poslanec Tencer. Myslím, že mal dovolenku vtedy, keď sa 

to prerokovávalo. A to, čo sme počuli, že tam časový posun alebo časový nesúlad je nejaký 

pri refundovaní, tak ten vlastne spôsobil tú stratu. Inak je to sociálny podnik za minulý rok len 

pár mesiacov. V tento rok keď bude výročná správa na budúci rok, tak to bude celý rok a v 

rámci toho celého roku tiež tam budú nejaké veci, lebo niečo refundovali inak ako vlani, lebo 

sa menil zákon. Ale ono to nejakú tú budúcnosť pred sebou má. Si myslím, že je to ako 

správne, že sociálny podnik tu je. A to, čo bolo predložené, tak ja myslím, že to je zrejme 

všetkým. Tam je aj účtovný doklad. Pomerne málo sa rozbiehal, mal len málo zamestnancov, 

dneska je ich omnoho viac.  

 

 

U z n e s e n i e   č. 104/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 

berie na vedomie 

 
Výročnú správu Sociálneho podniku mesta Nová Baňa s.r.o. 

 

 

Hlasovanie č. 5: 

Počet všetkých poslancov Mestského zastupiteľstva – 13 

prítomní – 10 

za – 10 (MUDr. Mária Bradiaková,  Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter 

Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Ing. Viktória 

Valachovičová, PhD.) 

proti - 0 

zdržal sa – 0 

nehlasoval – 0- uznesenie bolo prijaté  
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4. Koncepcia nakladania s nehnuteľným majetkom (budovami) mesta Nová Baňa 

na roky 2023-2026. 

 

Predkladateľom daného bodu je primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA  a 

spracovateľkou bodu Dáša Zigová, referentka OVŽPaSM. K danému bodu boli materiály 

zaslané vopred. 

 

  

Dôvodová správa  

 

V zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom mesta predkladáme na schválenie 

Mestskému zastupiteľstvu mesta Nová Baňa Koncepciu nakladania s nehnuteľným majetkom 

(budovami) mesta Nová Baňa na roky 2023-2026. Cieľom opätovného schválenia koncepcie 

je aktualizovať Koncepciu nakladania s nehnuteľným majetkom (budovami) mesta Nová 

Baňa na súčasný stav budov a stanoviť si priority v kapitálových výdavkoch. Koncepcia 

nakladania s nehnuteľným majetkom (budovami) mesta Nová Baňa na roky 2023-2026 je 

ucelený materiál, na základe ktorého sa bude postupovať pri ďalšom nakladaní s objektmi 

(budovami) mesta. Koncepcia nakladania s nehnuteľným majetkom (budovami) mesta Nová 

Baňa na roky 2023-2026 bola dňa 3.7.2023 prerokovaná v Komisii územného plánu, 

životného prostredia a majetku a pripomienky členov komisie sa do materiálu zapracovali. 

 

Primátor - tento materiál teda sme robili, lebo predchádzajúce 4 roky boli schválené v apríli 

2019. Platili 19, 20, 21, 22. Teraz trošku meškáme, lebo je už august, ale platia teda aj celý 

rok 2023, 24, 25,26 . Samozrejme, že ten materiál, keď sa robí na 4 roky, tak to, čo bude v 25 

a 26, to sa môže inak vyvíjať alebo aj meniť a môže sa to aktualizovať. Ja možno len také 

poznamenanie, že keď sa bavíme o nejakých prebytočných budovách, ktoré boli určené na 

predaj z predchádzajúceho materiálu 19 - 22, tak tie, ktoré boli určené na predaj, sa aj 

podarilo zrealizovať tie predaje. Čiže to sa naplnilo. Tak isto tu vidíte, že ako tento materiál 

nejako očakáva alebo pracuje s nejakým plánom, tak bude sa to priebežne nejako posudzovať. 

Prechádza to komplexne všetko cez komisiu majetku, územného plánu. Je tam viacej čísel v 

tomto materiáli, ktoré hovoria aj o nejakých už vykonaných investíciách nielen za uplynulé 4 

roky, ale za dlhšie obdobie, odkedy ich máme nejako kde získať. A z toho, čo sa vlastne 

investovalo, vychádza aj to, že ako sa to asi do budúcnosti bude vyvíjať, takže bez investícií 

to nebude, čo sa týka budov. Ale nemuselo by také nejaké náročné, pokiaľ tie budovy už sú v 

akom takom technickom stave, tak celé udržiavať. No a to sa asi aj deje. Tak myslím si, že je 

z toho zrejmé, že ako to mienime a mali by sme to zvládnuť spoločne všetci tak, aby tie 

budovy slúžili na svoj účel. 

 

Poslankyňa Valachovičová - mám niekoľko otázok k tomuto materiálu. Hneď na úvod 

chcem povedať, že som veľmi vďačná, že kulturák na Štáloch, ktorý pár rokov dozadu bol tu 

spomínaný a nakoniec ani vtedy nebol zaradený medzi budovy na predaj, tak to tak aj zostalo. 

Chcem ubezpečiť poslancov, že to bol dobrý krok, že sa tam dejú rôzne akcie, ktoré 

organizujú buď rovno Štálania alebo aj dneska sme tam mali kvapku krvi s krásnou účasťou 

67 darcov. Tak myslím si, že to stálo za to. V júni tam bolo divadlo, v septembri plánujeme 

veselicu. Pomerne často sa používa, takmer mesačne by sa dalo povedať. Čo sa týka 

kultúrneho domu na Bukovine, tam sa chcem práve spýtať. Všimla som si, že teda tento je 

určený na predaj a rovnako sa uvažuje aj o budove Materskej školy na Štúrovej, je to 

spomenuté v materiáli. Tak to je možno moja prvá otázka, nejak tak vysvetliť bližšie tieto 

plány. Druhá otázka sa týka výziev. Chcela by som vedieť, či Základná škola Jana Zemana 

bude sa zapájať do výzvy, ktorá je teraz otvorená pre školy. Možno nie celkom v ideálnom 

čase cez leto, ale či využije teda tú príležitosť na nejaký projekt. A dom pre seniorov Úsmev, 
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tento sme tiež chceli cez výzvu rozšíriť. Ako sme na tom s využitím tejto výzvy pri ňom? Pán 

primátor viackrát som sa už pýtala na zastupiteľstve na bananáreň v rámci interpelácii a 

nedostala som odpoveď, lebo na zastupiteľstve tie informácie neboli dostupné, ale nedostala 

som ju ani neskôr písomne. Preto sa chcem spýtať, ako to tu poriešime, keďže áno pravda je, 

že bola tá budova v súlade s koncepciou predaná, ale bola predaná s nejakým zámerom. Ako 

sme sa my ubezpečili, že ten zámer bude dodržaný a že sa nestane to, že budova padne a 

potom investor využije tento priestor na nejaký iný účel. No a moja posledná otázka sa týka 

prenájmov, ktoré vlani kontrolovala aj pani kontrolórka. Nestretlo sa to veľmi s pochopením a 

dosť to zbytočne možnože rozvírilo nejaké emócie. Konštatuje to aj táto koncepcia, že tie 

prenájmy nie sú vôbec trhové, nereflektujú teda na tú súčasnú situáciu, napriek tomu v tých 

záveroch koncepcie nevidím nejaký záver v tom duchu, že to chceme riešiť a chceme to 

prehodnotiť. Ďakujem za zodpovedanie. 

 

Primátor - budem odpovedať a keď niečo pozabudnem, tak ma potom vy ešte vyzvyte, lebo 

dali ste naraz viacero otázok. Takže začnem tak zo stredu. Základná škola Jána Zemana. Tá 

výzva bola vyhlásená, myslím nejakého 14. 7. Ideme sa zapojiť do prvého kola. Sme vo fáze, 

kedy tam bol projektant, bola tam konzultačná spoločnosť, komunikovali sme s riaditeľkou 

školy, aj keď teda sprostredkovane, lebo bola na dovolenke. Ale máme cenovú ponuku na tú 

konzultačnú spoločnosť, na verejné obstarávanie s tým súvisiace. Prebehlo to cez mestskú 

radu, čiže toto využijeme, budeme obnovovať, lebo tam je pre nás najdôležitejšie riešiť 

telocvičňu. Ale tá sa dá robiť len v spojení s obnovou v rámci školy, čiže budeme tam vyberať 

takú modernizáciu, čo aj vlani bola požiadavka, vybavenia a dve učebne - hudobná výchova a 

nejaká interaktívna učebňa, myslím tam je určená, dve učebne, tá modernizácia, 

debarierizácia školy aj telocvične a kompletná obnova telocvične vrátane doskočiska a 

tartanové oválu na ihrisku. Čiže to by bolo asi k tomuto. Veríme, že to budeme zvládať, stíhať 

do toho októbra všetko pripraviť . Potom zariadenie pre seniorov. Áno, výzva bola taký 

takzvaný komplement 13. My sme teda mali nejaké opakované návrhy, že poďte, poďte do 

toho. My sme vtedy ešte ani nezačali. Už to mohlo byť podané, tá výzva. My sme do toho 

nešli v tom prvom kole. Tí, ktorí išli z rôznych samospráv, tak majú nejaké skúsenosti, boria 

sa s rôznymi technickými vecami, hlavne to je len ten modul, že buď 12 alebo 2× 12 alebo 3× 

12, všetko samostatný pozemok atď. Nejaká budova k tomu oddelená od ako keby nezávislá 

od inej. Potom je model B, to je teda rozšíriť tú kapacitu z 20 na 40, lebo to je strop. A ten 

model B by sme chceli aplikovať normálne v tej budove, ktorá tam je, ale nadstavbou 

poschodia alebo prístavbou do L smerom do toho areálu za budovu. Ale to nie je z 

eurofondov, ale cez ŠFRB. Tak idú napr. aj v Hodruši. A k tomuto myslím, že dospejeme, len 

nech prejde tento rok 23, aby sme videli ekonomiku. Lebo zariadenie pre seniorov zatiaľ teda 

zvládame čo sa týka ekonomiky, aj teda normálne poskytnutej dotácii požadovanej výške z 

VÚC, aj vďaka platbám od Ministerstva práce, soc. vecí a rodiny a najmä vďaka platbám od 

klientov. Pretože my sme išli o 100 % hore zhruba s platbami od klientov voči platbám, ktoré 

boli keď bolo to pod VÚC. Žiaľ, inak sa to nedá a časť tých klientov, keď nemá ten svoj 

príjem alebo teda dôchodok, tak musia doplácať rodinní príslušníci, čo všetko je zmluvne 

ošetrené a je to zabezpečené. Takže ja si myslím, že aj na to príde. Poďme teda k tomu, čo ste 

k KD Štále spomenuli. Áno, KD Štále neni určená na predaj a KD Štále evidujem, že funguje. 

Za dnešnú kvapku v krvi z tohto miesta, za všetkých tých, ktorí povedzme nemôžu alebo nie 

sú darcami, tak vám darcom veľká vďaka za to. Čo teda nielen aj KD Štále, ale aj ZUŠ sa robí 

v rámci Novobanskej kvapky krvi a v rámci tejto pridanej ešte a ako navyše termínov. Takže 

ďakujeme a evidujem aj ja, že sú tam podujatia a aj pri cenách plynu aké sú, tak my sme 

dneska s tým skvapalneným plynom kus drahší ako ten zemný plyn, ale nie tak šialene, ako to 

bolo vtedy, keď bol veľmi lacný zemný plyn. Už ten rozdiel je menší a je to ekonomický 

celkom ok, dá sa s tým nejako fungovať, takže tak. KD Bukovina a MŠ Štúrova sú v tomto 

materiáli identifikované ako budovy, ktoré je možné zaradiť do predaja. Pri MŠ Štúrova je to 
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podmienené transformáciou alebo úspešným presťahovaním kompletnej škôlky do ZŠ Jána 

Zemana. K tomuto určite bude teda debata na úrovni školy základnej, školy materskej, 

vedenia škôlok v jednotlivých týchto školských zariadení a aj rád školy a rád pri MŠ. Ja si 

myslím, že to môže mať význam. Uvidíme, ako sa tá budova potom bude dať možno aj zo 

vzťahu k tým seniorom riešiť alebo ako sa bude dať nejako ponúknuť na trhu taká aká je, taký 

charakter aký má. A KD Bukovina, taký návrh padol, ja si myslím, že má nejaké rácio ten 

návrh. Ak by nejaký kupec na to bol, my tam nejakú tú činnosť možno by sme sústredili 

viacej do Hájenky Bukovina ako možno aj nejakú spoločenskú. Keby chceli občania 

využívať, tak by sa asi dalo o tom baviť, v akých termínoch a na aký účel by mohli mať 

Hájenku Bukovina k dispozícii. Potom ste sa pýtali na nájmy. No nájmy sú. Áno, už boli 

debaty o tom rôzne. Aj kontrolórka niečo dala na papier, aj bol covid, aj boli nejaké 

refundácie. Komerčný nájom je iný ako je možno nájom od nás, nejaké priestory sa nám darí 

lepšie, nejaké horšie umiestniť a teda možno nejaké dve miestnosti máme teraz zatiaľ v dome 

služieb neobsadené. A budeme teraz zase preobsadzovať bývalý zanzibar dole, lebo tam bude 

končiť subjekt, ktorý tam je a predtým tam končil tiež ten, ktorý mal problémy s covidom. 

Teraz to zase bude nejaká zmena. Asi to chce samostatný bod nielen v rámci tejto koncepcie, 

ale nejaký bod o tom hovoriť. Nebránim sa tomu. Na druhej strane ako podnikateľské 

prostredie dneska napr. nevie uplatniť žiadnu dotáciu na teplo, ktoré dodávajú výrobcovia 

tepla cez tzv. centrálne zásobovanie teplom, to neni vôbec vyriešené. Podnikatelia súkromí 

majú nárok, my máme nárok, oni nárok nemajú, neni to v schéme. Platia plné peniaze za 

teplo. Mali by sme toto dotiahnuť tiež, aby sme nejakým spôsobom sa mohli baviť aj o 

niečom inom. Tie nárasty u nich v zmysle energií boli a sú tento rok nie úplne zanedbateľné. 

To sa týka tepla a keď sa bavíme o elektrike, lebo napr. ja neviem gastro prevádzka dole v 

podnikateľskom centre má svoju elektriku na svojom mene, ale ako uplatňuje si nejakú 

stropovanú cenu. Ale tam pri určitom odbere to už nie je možné, myslím, že to je možno 

prípad aj tých väčších alebo stredných prevádzok a majú s tým obrovské problémy čo sa týka 

navýšenia alebo nárastu nákladov. My, vidíte, koľko zhruba z toho prenájmu pri týchto 

cenách prichádza a koľko do tých budov investujeme do všetkých, aj do tých, ktoré nikdy 

nebudú na prenájom napr. MÚ alebo ja neviem, rôzne iné budovy, ktoré máme, školy, školské 

zariadenia, tak je tam rozdiel 100.000 EUR, ktoré potrebujeme z mestského rozpočtu dať pri 

tom majetku, ktorý spravujeme. Ja si myslím, že to je udržateľné. Bananáreň ste sa pýtali. Ja 

som rozprával s doktorom Chanom cielene, lebo bola taká otázka. On eviduje aj nejaké 

podmienky, ktoré boli pri predaji, aj avizoval teda dodržanie tých podmienok. Myslím, že len 

nejaká časová alebo aká kapacita bola, že nemal to medzi nejakými prioritami vtedy alebo 

doteraz. Ale avizoval, že teda bude v tomto konať. Tak až by ste chceli nejak viacej tak 

neviem, môžeme ho niekedy niekde zavolať, nech sa príde porozprávať, až bude mať čas a 

chuť. 

 

Poslankyňa Valachovičová - skôr si myslím, že v tej zmluve mala byť táto podmienka 

presne zadefinovaná, aby sme my sa mohli tým riadiť alebo teda obe zmluvné strany, aby sa 

tým mohli riadiť, ale možno to bude fungovať aj na dobré slovo. 

 

Primátor - ja dúfam že hej. 

 

 

 

U z n e s e n i e   č. 105/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 

schvaľuje 
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Koncepciu nakladania s nehnuteľným majetkom (budovami) mesta Nová Baňa na roky 2023-

2026. 

 
 

Hlasovanie č. 6: 

Počet všetkých poslancov Mestského zastupiteľstva – 13 

prítomní – 10 

za – 9 (MUDr. Mária Bradiaková,  Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter 

Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský) 

proti - 0 

zdržal sa – 1 (Ing. Viktória Valachovičová, PhD.) 

nehlasoval – 0  - uznesenie bolo prijaté  

 

 

5. Majetkové veci 

 

Predkladateľom daného bodu je primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA  

a spracovateľkou bodu Dáša Zigová, referentka OVŽPaSM. K danému bodu boli materiály 

zaslané vopred. 

 

1. uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena 

 

Dôvodová správa 

 

Komisia ÚPŽPaM žiadosť o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena                                   

na nehnuteľnostiach vo vlastníctve mesta Nová Baňa v prospech žiadateľa z dôvodu 

zabezpečenia jediného prístupu z jestvujúcej komunikácie k poľnohospodárskej pôde, ktorú 

žiadateľ v uvedenej lokalite obhospodaruje  prerokovala a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu schváliť uzatvorenie zmluvy o  zriadení vecného bremena na dobu neurčitú                 

za jednorazovú odplatu za zriadenie vecného bremena vo výške 0,63 eur na časti 

nehnuteľností vo vlastníctve mesta Nová Baňa na základe predloženého porealizačného 

geometrického plánu č. 53518560-25/2023 a znaleckého posudku č. 41/2023. 

 

Primátor - podobná bola nejaká požiadavka od Adama Tužinského na Dlhej lúke nad 

horným dvorom TS. Tam sme povedali, že cez mestské pozemky nie je problém prechádzať 

aj ostatným. Tam bolo viacero majiteľov, ktorí by boli dotknutí nejakými vecným bremenom. 

Tu je len jeden, ktorý žiada niečo, čiže len tak pre doplnenie. 

Daša Zigová - toto je staršia žiadosť, až môžem aj ja doplniť. To je vlastne zo septembra. 

Bola septembri 2022 prerokovaná táto žiadosť a v podstate pán Krištof len teraz doložil 

geometrický plán. Jemu teda bolo schválené zriadenie vecného bremena a následne teda 

spravil geometrický plán a je to v zastupiteľstve na schválenie. 

 

 

U z n e s e n i e   č. 106/2023 

Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 
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schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o  zriadení vecného bremena, ktoré spočíva v tom, že mesto Nová Baňa 

ako vlastník a ako povinný z vecného bremena bude trpieť v časti pozemkov: 

E KN parc. č. 1496/5 – trvalý trávny porast o výmere 9.644 m
2
, (diel 1 v rozsahu vecného 

bremena 9 m
2
) vedenom Okresným úradom Žarnovica, odborom katastrálnym na LV č. 3853, 

v k.ú. Nová Baňa ako vlastníctvo mesta Nová Baňa a E KN parc. č. 1500 – lesný pozemok 

o výmere 27.504 m
2
, (diel 2 v rozsahu vecného bremena 10 m

2
) vedenom Okresným úradom 

Žarnovica, odborom katastrálnym na LV č. 8541, v k.ú. Nová Baňa ako vlastníctvo mesta 

Nová Baňa v lokalite Fanadýb; 

právo prechodu peši a prejazdu motorovým vozidlom v rozsahu vyznačenom                         

GP č.  53518560-25/2023 (diel 1 v rozsahu vecného bremena 9 m
2
 a diel 2 v rozsahu vecného 

bremena 10 m
2
) vypracovaného dňa 17.04.2023 geodetom Jurajom Peniažkom, Hrádza 

526/49, 968 01  Nová Baňa overeného dňa 31.05.2023 pod číslom: G1 - 269/2023 „in rem“; 

v prospech: každodobého vlastníka pozemku C KN parc. č. 6614/15 evidovaného Okresným 

úradom Žarnovica, katastrálnym odborom na LV č. 186 v súčasnosti vo vlastníctve Ing. 

Tomáša Krištofa, Súmračná 2475/48,  900 41  Rovinka  ako oprávneného z vecného bremena; 

na dobu neurčitú; 

znaleckým posudkom č. 41/2023 vypracovaným dňa 31.05.2023 znalcom                                  

Ing. Oskárom Kevickým, Jesenského 2, 942 01  Šurany bola stanovená jednorazová odplata  

za zriadenie vecného bremena vo výške 0,63 eur (slovom: nula eur a šesťdesiattri centov);              

za účelom zriadenia vecného bremena – právo prechodu peši a prejazdu motorovým vozidlom 

v rozsahu vyznačenom GP č. 53518560-25/2023, z dôvodu zabezpečenia jediného prístupu 

z jestvujúcej komunikácie k poľnohospodárskej pôde, ktorú žiadateľ v uvedenej lokalite 

obhospodaruje.  

 

Hlasovanie č. 7: 

Počet všetkých poslancov Mestského zastupiteľstva – 13 

prítomní – 10 

za – 10 (MUDr. Mária Bradiaková,  Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter 

Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Ing. Viktória 

Valachovičová, PhD.) 

proti - 0 

zdržal sa – 0 

nehlasoval – 0 – uznesenie bolo prijaté 

 

2. spôsob prevodu a prevod zámenou 

 

 

Dôvodová správa 

 

Mestu Nová Baňa bola doručená žiadosť o súhlas na preloženie jestvujúcej lesnej cesty z časti 

mestského pozemku E KN parc. č. 3941/5 – trvalý trávny porast o celkovej výmere 51.741 m
2
 

vedeného Okresným úradom v Žarnovici, odborom katastrálnym na LV č. 3853,                                                 

v k.ú. Nová Baňa na pozemok C KN parc. č. 6349/5 – trvalý trávny porast o celkovej výmere                 

4.507 m
2 

vedený Okresným úradom v Žarnovici, odborom katastrálnym na LV č. 8817                      

ako vlastníctvo žiadateľa – Timoteja Tencera, v k.ú. Nová Baňa, v lokalite Viničná cesta                       
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na náklady žiadateľa z dôvodu, že časť mestského pozemku pod jestvujúcou cestou predeľuje 

pozemky C KN parc. č. 6349/5 a C KN parc. č. 6349/6 vo vlastníctve žiadateľa. 

Komisia ÚPŽPaM žiadosť o súhlas na preloženie jestvujúcej cesty z časti mestského 

pozemku E KN parc. č. 3941/5 na pozemok C KN parc. č. 6349/5 vo vlastníctve žiadateľa 

v lokalite Viničná cesta na náklady žiadateľa prerokovala pričom zohľadnila doložené 

stanovisko od riaditeľa Mestských lesov spol. s r.o. Ing. Šmondrka zo dňa 11.05.2021                         

(MsL spol. s r.o. Nová Baňa súhlasia s preložením cesty na parcelách C KN parc. č. 6349/5 

a C KN parc. č. 6349/6 okrajom lesa po nelesnom pozemku – vyššie uvedené parcely a pokiaľ 

bude cesta vybudovaná na náklady žiadateľov a jej šírka bude umožňovať prístup                                  

aj nákladným autom z dôvodu požiaru a prevádzkovania technických zariadení na Viničnom 

vrchu) a s preložením jestvujúcej cesty súhlasí. Po preložení lesnej cesty je potrebné 

geometrickým plánom zamerať jej skutkový stav a zámenu pozemkov predložiť na schválenie 

mestskému zastupiteľstvu. 

 

U z n e s e n i e   č. 107/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 

schvaľuje 

 

spôsob prevodu nehnuteľností podľa § 9a, ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov, z dôvodu hodného osobitného zreteľa, o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhoduje 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

a 
prevod zámenou nehnuteľností medzi mestom Nová Baňa, Námestie slobody 1, 968 01 Nová 

Baňa a Timotejom Tencerom, rod. Tencer, Viničná cesta 6583/93, 968 01  Nová Baňa 

v zmysle ustanovenia § 9a, ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov, z dôvodu hodného osobitného zreteľa, o ktorom mestské zastupiteľstvo 

rozhodne 3/5 väčšinou všetkých poslancov:  

 Pozemok C KN parc. č. 6349/6 – trvalý trávny porast o celkovej výmere 6.507 m
2
  

vytvorený dielom „1“ o výmere 604 m
2
  a dielom „2“ o výmere 399 m

2
  z pozemku E 

KN parc. č.  3941/5 – trvalý trávny porast o celkovej výmere 51.741 m
2 

vedeného 

Okresným úradom Žarnovica, odborom katastrálnym na LV č. 3853, v k.ú. Nová 

Baňa, geometrickým plánom č. 10935479-109/23 vypracovaným dňa 30.05.2023, 

geodetom Viliamom Struhárom, Bernolákova 27, 968 01  Nová Baňa, overeným  dňa 

05.06.2023 pod číslom: G1 - 273/2023 ako výlučné vlastníctvo mesta Nová Baňa v  

podiele 1/1, 

za  

 Pozemok C KN parc. č. 6349/5 – trvalý trávny porast  o celkovej výmere 1.003 m
2
  

vytvorený z pozemku C KN parc. č.  6349/5 – trvalý trávny porast o celkovej výmere 

4.507 m
2
 vedeného Okresným úradom Žarnovica, odborom katastrálnym na LV č. 

9719, v k.ú. Nová Baňa,  geometrickým plánom č. 10935479-109/23 vypracovaným 

dňa 30.05.2023, geodetom Viliamom Struhárom, Bernolákova 27, 968 01  Nová Baňa, 

overeným  dňa 05.06.2023 pod číslom: G1 - 273/2023 ako výlučné vlastníctvo 

Timoteja Tencera, rod. Tencer, Viničná cesta 6583/93, 968 01  Nová Baňa  v  podiele 

1/1, 

 

bez finančného vyrovnania, 

 

z dôvodu vzájomného  majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov - preloženie jestvujúcej 

lesnej cesty z časti mestského pozemku E KN parc. č. 3941/5, ktorá rozdeľuje pozemky  C 



15 

 

KN parc. č. 6349/5 a C KN parc. č. 6349/6 vo vlastníctve žiadateľa / Timoteja Tencera na 

časť pozemku C KN parc. č. 6349/5 (okrajom lesa).  

 

Hlasovanie č. 8: 

Počet všetkých poslancov Mestského zastupiteľstva – 13 

prítomní – 10 

za – 10 (MUDr. Mária Bradiaková,  Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter 

Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Ing. Viktória 

Valachovičová, PhD.) 

proti - 0 

zdržal sa – 0 

nehlasoval – 0- uznesenie bolo prijaté 

 

 

3. spôsob a podmienky prenechania do nájmu  

 

 

Dôvodová správa 

 

Spoločnosť Dobrý dník s.r.o., so sídlom Nábrežná 98/17, 968 01 Nová Baňa prevádzkovala 

uvedené nebytové priestory s účelom nájmu - čajovňa s detským kútikom. Z dôvodu 

neuhrádzania nájomného a záloh za energiu pristúpilo Mesto Nová Baňa k ukončeniu nájmu 

výpoveďou k 31.7.2023. Na základe uvedeného odporúčame prenajať uvedené priestory 

formou OVS k ďalšiemu nájmu v zmysle Zásad o hospodárení s majetkom mesta.  

 

  

U z n e s e n i e   č. 108/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 

schvaľuje 

 
spôsob a podmienky prenechania do nájmu nebytové priestory – uzatvorenie nájomnej 

zmluvy podľa § 9a, ods. 9 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov,  t.j. obchodnou verejnou súťažou: 

 

Predmetom súťaže bude  uzatvorenie nájomnej zmluvy na nájom nebytových  priestorov                   

na ulici Nábrežnej 21,  súp. č. 1443. Budova  je vo vlastníctve mesta Nová Baňa, zapísaná 

Okresným úradom Žarnovica, katastrálnym odborom na LV č. 3853:  

 

Nebytové priestory o výmere 114,40 m
2
   

(obchodné priestory, sklady, chodby,  predsieň, soc. zariadenie) 

 

za nasledovných podmienok: 

1.minimálna výška nájomného za nebytové priestory je stanovená 

            na 40,00 eur/m
2
/rok; 

2. kritérium pre určenie víťaza súťaže je NAJVYHODNEJŠÍ NÁVRH                        

NA UZATVORENIE NÁJOMNEJ ZMLUVY za prenájom nebytových 

priestorov; 
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            3. cena nájomného je uvedená bez energií  spojených s nájmom nehnuteľnosti; 

4. doba prenechania do nájmu na dobu: neurčitú s trojmesačnou výpovednou 

lehotou; 

5. prenechania do nájmu na kancelárske účely, reštauračné, obchodné  účely 

alebo poskytovanie služieb. 

 
 

Hlasovanie č. 9: 

Počet všetkých poslancov Mestského zastupiteľstva – 13 

prítomní – 10 

za – 10 (MUDr. Mária Bradiaková,  Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter 

Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Ing. Viktória 

Valachovičová, PhD.) 

proti - 0 

zdržal sa – 0 

nehlasoval – 0  - uznesenie bolo prijaté 
 

 

4. zámer prenájmu NB Bernolákova 3 

 

Dôvodová správa 

 

Centrum pedagogicko-psychologického poradenstva a prevencie so sídlom Dolná 6, 966 81 

Žarnovica v súvislosti s transformáciou poradenského centra v školstve užívalo uvedené 

priestory. Z dôvodu vyradenia elokovaného pracoviska CPP, Bernolákova 3, Nová Baňa                     

zo siete škôl a školských zariadení sme obdržali výpoveď od nájomcu a nájom uvedených 

priestorov končí ku dňu 31.8.2023. Občianske združenie MAMYAMY, so sídlom Moyzesova 

2000/22A, Nová Baňa doručilo žiadosť na prenájom uvedených priestorov a naďalej                        

by v uvedených priestoroch  zabezpečovali doteraz poskytované služby pre deti z Novej Bane 

a blízkeho okolia – pravidelné individuálne  a skupinové intervencie, poskytovanie 

poradenských služieb deťom ranného veku, kvalitné služby odborného tímu – logopéd, 

špeciálny pedagóg so štátnou skúškou z logopédie, psychológ.  

 

 

U z n e s e n i e   č. 109/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

schvaľuje 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a, ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov zámer prenajať nehnuteľný majetok –  

nebytové priestory v budove súp. číslo 40  na ulici Bernolákovej č. 3 v Novej Bani  

pozostávajúce z výmery 63,80 m
2
.  

Nehnuteľnosti sú vo výlučnom vlastníctve mesta Nová Baňa vedené   Okresným úradom v 

Žarnovici, odborom katastrálnym na LV č. 3853;  

 

pre: MAMYAMY, občianske združenie, Moyzesova 2000/22A, 968 01 Nová Baňa,                        

IČO: 542801176, predseda  OZ Mgr. Drahoslava Pšenáková; 
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na dobu: neurčitú; 

 

vo výške nájomného:  1,00 eur / predmet nájmu/ rok (bez energií); 

 

za účelom prevádzkovania  poradenských a konzultačných služieb poskytované deťom 

a žiakom so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami, rozvíjania aktivít v oblasti 

vzdelávania a kultúrno-spoločenskej činnosti pre zdravotne znevýhodnené deti a mládež, 

z dôvodu integrácie zdravotne znevýhodnených detí a žiakov vo vzdelávaní; 

 

z dôvodu, že mesto Nová Baňa má záujem podporiť služby poskytované deťom a žiakom so 

špeciálnymi výchovno–vzdelávacími potrebami a zabezpečiť služby logopéda, špeciálneho 

pedagóga a psychológa.  

 

Hlasovanie č. 10: 

Počet všetkých poslancov Mestského zastupiteľstva – 13 

prítomní – 10 

za – 10 (MUDr. Mária Bradiaková,  Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter 

Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Ing. Viktória 

Valachovičová, PhD.) 

proti - 0 

zdržal sa – 0 

nehlasoval – 0  - uznesenie bolo prijaté 

 

5. nájom NB Bernolákova 3 

 

Dôvodová správa 

 

Centrum pedagogicko-psychologického poradenstva a prevencie so sídlom Dolná 6, 966 81 

Žarnovica v súvislosti s transformáciou poradenského centra v školstve užívalo uvedené 

priestory. Z dôvodu vyradenia elokovaného pracoviska CPP, Bernolákova 3, Nová Baňa                     

zo siete škôl a školských zariadení sme obdržali výpoveď od nájomcu a nájom uvedených 

priestorov končí ku dňu 31.8.2023. Občianske združenie MAMYAMY, so sídlom Moyzesova 

2000/22A, Nová Baňa doručilo žiadosť na prenájom uvedených priestorov a naďalej                        

by v uvedených priestoroch  zabezpečovali doteraz poskytované služby pre deti z Novej Bane 

a blízkeho okolia – pravidelné individuálne  a skupinové intervencie, poskytovanie 

poradenských služieb deťom ranného veku, kvalitné služby odborného tímu – logopéd, 

špeciálny pedagóg so štátnou skúškou z logopédie, psychológ. 

 

U z n e s e n i e   č. 110/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 

schvaľuje 

 

nájom  nehnuteľnosti podľa § 9a, ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov, z dôvodu hodného osobitného zreteľa o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhodne 3/5 väčšinou všetkých poslancov, a to: 
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nebytových priestorov v budove súpisné číslo 40  na ulici Bernolákovej č. 3                        

v Novej Bani  pozostávajúce z výmery 63,80 m
2
.  

Nehnuteľnosti sú vo výlučnom vlastníctve mesta Nová Baňa vedené   Okresným úradom v 

Žarnovici, odborom katastrálnym na LV č. 3853;  

 

pre: MAMYAMY, občianske združenie, Moyzesova 2000/22A, 968 01 Nová Baňa,                        

IČO: 542801176, predseda  OZ Mgr. Drahoslava Pšenáková; 

  

na dobu: neurčitú; 

 

vo výške nájomného: 1,00 eur / predmet nájmu/ rok (bez energií); 

za účelom prevádzkovania  poradenských a konzultačných služieb poskytované deťom 

a žiakom so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami, rozvíjania aktivít v oblasti 

vzdelávania a kultúrno-spoločenskej činnosti pre zdravotne znevýhodnené deti a mládež, 

z dôvodu integrácie zdravotne znevýhodnených detí a žiakov vo vzdelávaní; 

z dôvodu, že mesto Nová Baňa má záujem podporiť služby poskytované deťom a žiakom so 

špeciálnymi výchovno–vzdelávacími potrebami a zabezpečiť služby logopéda, špeciálneho 

pedagóga a psychológa.  

 
Hlasovanie č. 11: 

Počet všetkých poslancov Mestského zastupiteľstva – 13 

prítomní – 10 

za – 10 (MUDr. Mária Bradiaková,  Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter 

Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Ing. Viktória 

Valachovičová, PhD.) 

proti - 0 

zdržal sa – 0 

nehlasoval – 0  - uznesenie bolo prijaté 
 

6. spôsob prevodu Lenč 

 

Dôvodová správa 

 

Mesto Nová Baňa uzatvorilo s budúcimi kupujúcimi – Petrom Lenčom a Ing. Darinou 

Lenčovou Zmluvu o budúcej kúpnej zmluve na predaj nehnuteľnosti č. 4/2019 dňa 16.8.2019 

v zmysle uznesenia č. 117/2019 zo dňa 17.6.2019. Zmluva o budúcej kúpnej zmluve na predaj 

nehnuteľnosti č. 4/2019 sa uzatvorila za účelom scelenia pozemkov nakoľko je časť 

mestského pozemku priľahlá s nehnuteľnosťami evidovanými Okresným úradom                       

v Žarnovici, odborom katastrálnym na LV č. 5675 vo vlastníctve budúcich kupujúcich,                      

na ktorých plánovali výstavbu parkovacích miest, prípadne garáží. Mesto Nová Baňa sa na 

základe uzatvorenej Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve na predaj nehnuteľnosti č. 4/2019 

zaviazalo odpredať predmetnú časť mestského pozemku do 3 mesiacov po predložení 

právoplatného stavebného povolenia na výstavbu parkovacích miest prípadne garáží 

a geometrického plánu so zameraním časti pozemku E KN parc. č. 728/1. Budúci kupujúci 

predložili mestu Nová Baňa Rozhodnutie o dodatočnom povolení stavby "Novostavba 24 

garáží", Prot. č.: VŽPSM-2021/01164/08330-2023, DSP – 24/2023 zo dňa 12.6.2023 

a geometrický plán č. 10935479-275/22 vypracovaným dňa 15.11.2022, geodetom Viliamom 

Struhárom, Bernolákova 27, 968 01  Nová Baňa, overeným dňa 29.11.2022,  pod číslom                   

G1 - 618/2022. 
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Poslankyňa Valachovičová - ja by som sa chcela spýtať, spomíname tu nejakú zmluvu o 

budúcej kúpnej zmluve a zároveň ideme schvaľovať niečo osobitným zreteľom. Čiže to sa 

týka dvoch rozličných parciel? My ideme tých 72 m² ešte dodatočne pridať k tým, čo už 

zahrňovala tá zmluva o budúcej kúpnej zmluve? 

 

Dáša Zigová - nie, to sú totožné. Len túto zmluvu o budúcej kúpnej zmluve, ktorú sme my 

uzatvorili kataster neakceptuje hoc sme to schvaľovali osobitným zreteľom, že sa tam 

uzatvorí kúpna zmluva. Ale keď som sa bola informovať na katastri, tak mi bolo povedané, že 

musíme nanovo spraviť najskôr spôsob prevodu, schváliť v jednom zastupiteľstve osobitný 

zreteľ, následne zverejniť prevod a v ďalšom zastupiteľstve prevod schváliť. Čiže nedalo sa to 

len previesť. Pre nich neni akceptovateľná tá zmluva o budúcej zmluve, to je len medzi nami 

uzatvorené. 

 

Poslankyňa Valachovičová - mám to chápať tak, že tých, neviem, či teda 72 alebo 142, lebo 

tie údaje sa líšia.  

 

Daša Zigová - 72, tie diely len. 

 

Poslankyňa Valachovičová - tých 72 m² teda nespadá pod tú zásadu, čo sme tu mali na 

zastupiteľstve, že pokiaľ to bolo zastavané predtým, ako to bolo schválené, tak to ide 

100 EUR za meter štvorcový? 

 

Dáša Zigová - v podstate kúpna cena by sa mala schvaľovať v nasledovnom zastupiteľstve. 

My sme to už mali prerokované aj v majetkovej komisii a malo by to áno platiť. 

 

Poslankyňa Valachovičová - tých 100 EUR za meter štvorcový? 

 

Dáša Zigová - ale rozhodnutie je na vás, na poslancoch. 

 

Primátor - ja by som možno využil, neviem, pán Lenč je tu, keby sa vyjadril. Lebo ja mám 

nejakú informáciu, ale to si asi pamätáte všetci, že tam bol dom, starorodičovský dom a nie 

raz nie dvakrát sa stalo aj to, že niekedy niekto si to vlastne, čo je jeho kúpi potom znova od 

mesta. To sa tu už stalo, že si to musí kúpiť znova alebo nejaké tie prevody, prechody, neviem 

aké tie proste úkony neprebehli a ľudia potom platia niečo dvakrát. Tak ak môže reagovať pán 

Lenč. 

 

Peter Lenč - ďakujem za slovo. Aby som vám to vysvetlil, že o čo sa tam jedná. V podstate 

ten pozemok, keď sa stavali bytovky na Štúrovej ulici, ten pozemok bol celý náš až do zadu, 

ešte dokonca aj tá pivnička, ktorá je postavená, bola postavená na našom. Tam to bolo aj na 

súde. Len z toho súdu pani sudkyňa povedala alebo teda právnička , že tam neni o čom, že oni 

si zobrali z celej parcely nejakých 200 neviem koľko štvorcov, 280. 70 tie si zobrali, tie aj 

mesto vyplatilo. Ale vlastne tých 202 neviem koľko presne. Ja mám inač k tomu kompletnú 

dokumentáciu aj podklady, čo by som mohol predložiť, keď ich bude niekto potrebovať. 

Takže tie sa do dnes nevrátili. Tam bolo treba ísť na mestský úrad a vrátiť to späť, len vtedy 

už moja starká neviem či už zdravotne alebo čo, už sa k tomu skrátka nikto nevrátil. Ja som tu 

aj dnes kvôli tomu, že v prípade, že by to teda malo ísť tými 100 eur, je to dosť. Tam už by 

som možno zvažoval, že sa k tomu teda vrátime naspäť, aj keď je to beh na dlhšie trate. Ale ja 

som už povedal, bol som teda aj s pánom primátorom. Teda on ma ozrejmil s touto situáciou, 

že to takto môže prebiehať, takže aj preto som sa sem dneska dostavil. Nejde mi o to, aby som 

to dostal pre boha zadarmo alebo tak, ale bol by som rád, keby to išlo na základe nejakého 

znaleckého posudku. Nejaký znalec teda určí tú cenu, ktorého si vy objednáte. Však ja to 
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potom určite budem, pôjde to na moje náklady. Len myslím si, že je to také korektné v rámci 

toho, že ten pozemok bol už v minulosti náš. A hovorím nerád by som zase tie súdy atď. Tak 

len ide mi o to, aby ste zvážili do budúcna, keď to budete schvaľovať, či to pôjde tými 100 

eurami za meter alebo teda tým znaleckým. Ja by som bol teda rád, keby to išlo tým 

znaleckým. To je zatiaľ všetko. Ešte prepáčte ešte sa vrátim až môžem to posledné 

zastupiteľstvo som si pozrel a pán Spurný tam ste spomínali, že som akože nebol súčinný. Ja 

som na vlastné náklady dal aj ten spodok vyštrkovať, aj som bol vždy súčinný, aj vrch, aj sa o 

to starám, aj to kosím. Vyzerá to, určite si pamätáte ako to bolo predtým, myslím, že sa to 

nedá dnes porovnať. Vyzerá to tam oveľa lepšie a dokonca to plní účel aj pre občanov. Takže 

asi len toľko z mojej strany, takže ešte raz ďakujem pekne za slovo. 

 

Primátor - ja možno doplním len, že aj to teraz možno je aktuálne, aj to zverejníme. My to už 

máme asi nejaké možno rok a pol, dva. Je to teda audit parkovacích miest na všetkých 

sídliskách, to je tzv. dolná Štúrova alebo na pomedzi dolnej a hornej Štúrovej. Čiže na tom 

sídlisku je situácia asi najkritickejšia, lebo tam je teda viacej tých bytov alebo dosť veľa bytov 

a málo miest. Reálne je tam nepomer, čo norma stanovuje k parkovacím miestam. Čiže ak 

niekto hovorí, že touto výstavbou, tých to je teda 24, dobre hovorím, tých garáží? 

 

Dáša Zigová - to bola projektová dokumentácia, ale v skutočnosti ich je menej, tých garáží.  

 

Peter Lenč - 18 

 

Primátor - ak výstavbou tých 18 garáží, teda pribudlo 18 miest a niekto hovorí, že možno 

odbudlo, neviem x miest, ktoré by boli mohli parkovať, lebo tam je zase výjazd a nemôžu 

parkovať, tak treba si tam to možno lepšie prepočítať. Ale tam, kde je spevnená plocha na 

mestskom pozemku, tam sa stavať nedá nič, lebo tam je plyn pod tým. Tam zrovna my 

nevieme postaviť nič. A tam, kde už ten dom stál, tak sa niečo využilo a sa to postavilo. Ale 

my tam tie miesta ešte budeme potrebovať dopĺňať aj tak ďalej na tej Štúrovej. Otázka je, ako 

sa vysporiadame s nejakými možno parkovacími, ja neviem akými projektami nejakých 

možno aj ja neviem či domov alebo niečoho, lebo všetko vychádza kus drahšie, ako by si 

možno ľudia predstavili a z mestských peňazí sa to tiež nedá zatiahnuť. Takže taká poznámka. 

 

Poslankyňa Valachovičová - ja by som až môžem teda. Ďakujem za vysvetlenie a počkám, 

aké stanovisko k tomu zaujme majetková komisia. Skôr ma len zaujímalo, či sa jedná o ten 

prípad, ako sme už mali niekoľko za posledné roky, že bol zabratý mestský pozemok vopred, 

predtým ako boli vyriešené vlastnícke vzťahy a mali sme tu to pravidlo zavedené. Až bude 

majetkovou komisiou určené, že to nie je ten prípad alebo má nejaké výnimky, tak si to rada 

vypočujem. Ale čo sa týka tých záberov z minulosti aj tých nespravodlivostí, mali sme aj čo 

sa týka bananárne na zastupiteľstve ešte manželov Záhumenských, to bolo dávnejšie, a tam 

sme sa riadili jednoducho tým rozhodnutím súdu, že sa im to nepreviedlo za zvýhodňujú cenu 

naspäť. Tiež to bol taký prípad, že ako sa rozhodnúť, a či ešte nejaké krivdy z minulosti. 

Takže musíme na to pozerať tak komplexne a vnímať, ako sme sa rozhodli aj pri ostatných 

prípadoch. 

 

 

U z n e s e n i e   č. 111/2023 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 

schvaľuje 
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spôsob prevodu nehnuteľnosti podľa § 9a, ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí v znení neskorších predpisov, z dôvodu hodného osobitného zreteľa o ktorom mestské 

zastupiteľstvo rozhoduje 3/5 väčšinou všetkých poslancov, a to: 

 

pozemky vytvorené z pozemku  E KN parc. č. 728/1 – trvalý trávny porast o celkovej výmere 

142 m
2
, vedeného Okresným úradom v Žarnovici, odborom katastrálnym na LV č. 6123, v  k. 

ú. Nová Baňa ako vlastníctvo mesta Nová Baňa: 
 C KN parc. č. 186/2 – zastavaná plocha o výmere 257 m

2
 vytvorený dielom „6“ 

o výmere 34 m
2
, 

 

 C KN parc. č. 186/3 – zastavaná plocha o výmere 218 m
2
 vytvorený dielom „7“ 

o výmere 38 m
2
 geometrickým plánom č. 10935479-275/22 vypracovaným dňa 

15.11.2022, geodetom Viliamom Struhárom, Bernolákova 27, 968 01  Nová Baňa, 

overeným dňa 29.11.2022,  pod číslom G1 - 618/2022 v lokalite ulica Štúrova;
 

 

v prospech: 

Peter Lenč a Ing. Darina Lenčová, Pod Zvoničkou 1940/12, 968 01  Nová Baňa, 

 

z dôvodu majetkovoprávneho vysporiadania pozemku, na ktorom sa z časti nachádza 

novostavba garáží. Mesto Nová Baňa uzatvorilo s budúcimi kupujúcimi – Petrom Lenčom 

a Ing. Darinou Lenčovou Zmluvu o budúcej kúpnej zmluve na predaj nehnuteľnosti č. 4/2019 

dňa 16.8.2019 v zmysle uznesenia č. 117/2019 zo dňa 17.6.2019. Zmluva o budúcej kúpnej 

zmluve na predaj nehnuteľnosti č. 4/2019 sa uzatvorila za účelom scelenia pozemkov nakoľko 

je časť mestského pozemku priľahlá s nehnuteľnosťami evidovanými Okresným úradom v 

Žarnovici, odborom katastrálnym na LV č. 5675 vo vlastníctve budúcich kupujúcich, na 

ktorých plánovali výstavbu parkovacích miest, prípadne garáží. Mesto Nová Baňa sa na 

základe uzatvorenej Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve na predaj nehnuteľnosti č. 4/2019 

zaviazalo odpredať predmetnú časť mestského pozemku do 3 mesiacov po predložení 

právoplatného stavebného povolenia na výstavbu parkovacích miest prípadne garáží 

a geometrického plánu so zameraním časti pozemku E KN parc. č. 728/1. Budúci kupujúci 

predložili mestu Nová Baňa Rozhodnutie o dodatočnom povolení stavby "Novostavba 24 

garáží", Prot. č.: VŽPSM-2021/01164/08330-2023, DSP – 24/2023 zo dňa 12.6.2023 

a geometrický plán č. 10935479-275/22 vypracovaným dňa 15.11.2022, geodetom Viliamom 

Struhárom, Bernolákova 27, 968 01  Nová Baňa, overeným dňa 29.11.2022,  pod číslom G1 - 

618/2022. 

 

Hlasovanie č. 12: 

Počet všetkých poslancov Mestského zastupiteľstva – 13 

prítomní – 10 

za – 10 (MUDr. Mária Bradiaková,  Peter Forgáč, Maroš Marko, Anton Medveď, Ing. Peter 

Pšenák, Jozef Spurný, MDDr. Štefan Špirk, Anton Tencer, Ing. Karol Tužinský, Ing. Viktória 

Valachovičová, PhD.) 

proti - 0 

zdržal sa – 0 

nehlasoval – 0 - uznesenie bolo prijaté 
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6. Interpelácie poslancov, riaditeľov organizácií a školských zariadení 

Konateľ MsL - ja by som chcel pri tejto príležitosti pozvať všetkých poslancov mestského 

zastupiteľstva, takisto primátora a pani prednostku 25. augusta. Sme sa rozhodli, že pri 

príležitosti 30. výročia založenia spoločnosti Mestské lesy s.r.o. vysadíme symbolicky tri 

jedince Lipy malolistej na mestskej pasienke Loksová. No a k tomu máme také malé 

posedenie pre vás pripravené. Takže bude to taká voľnejšia akcia. A potom na 9. septembra, 

v piatok, by som chcel pozvať verejnosť takisto na oslavy 30. výročia založenia Mestských 

lesov Novej Bani  rovnako vás všetkých. Dúfam teda, že si dokážete ten čas zorganizovať tak, 

aby ste sa týchto akcií mohli zúčastniť.  

Primátor - toho deviateho, to je na Zvoničke, hej? Možno to tu neodznelo. 

Konateľ MsL  - toho deviateho, to je piatok, to je na Zvoničke. Doobeda je pripravené také 

podujatie pre deti obidvoch základných škôl a predškolákov. A potom podvečer teda bude 

podujatie určené hlavne verejnosti.  

Poslankyňa Valachovičová - chcem sa spýtať na ten termín, lebo my máme zrovna 9. 

septembra veselicu a je to sobota. 

Konateľ MSL - prepáčte, 8. 9. v piatok.  

Primátor - existuje už aj termín mestského plesu, keď sme pri kadejakých termínoch. Ja mám 

to voľakde v sms, keby si to niekto chcel už teraz voľačo okolo toho robiť. Tak je tu termín 

mestského plesu 2. 2. 2024, tu. A ja tiež pozvem na jedno podujatie až by niekto chcel. Bude 

teda 29. augusta sviatok, teda oslobodenie SNP a predtým sme vlani mali 28., deň pred tým 

sviatkom Vatru SNP. Tak aj tento rok by mala byť 28. večer v Banskom dvore, na tom istom 

mieste Vatra SNP.O pol ôsmej by sa mala zapáliť. Už by asi bolo tak tmavšie, proste 

zvečerieva sa, tak už by to tam aj deti nejaké chcú vidieť. Tak sme to dodali na pol ôsmu, 

nech by bola účasť nejaká aj tých detí. No tak ste tam vítaní. Bude tam aj občerstvenie nejaké, 

aj nejaká tá hudba. 

Poslanec Forgáč - ja som myslel, že sa dneska ani nezapojím, ale už keď teda dávate nejaké 

termíny, tak potom 30. septembra sú Voľby do NR SR. 

 

7. Interpelácia občanov 

Z dôvodu ukončenia zasadnutia pred 15 hod. sa otázky, ktoré ak prídu, presunú na 

septembrové zastupiteľstvo. 

 

 

Nakoľko už neboli ďalšie príspevky, primátor mesta Nová Baňa  Mgr. MVDr. 

Branislav Jaďuď, PhD.,MBA poďakoval všetkým za účasť a zasadnutie Mestského 

zastupiteľstvo o 14:08 hod. ukončil.  

 

Prílohu zápisnice tvorí obrazový aj zvukový záznam z rokovania Mestského 

zastupiteľstva v Novej Bani (Mestské zastupiteľstvo Nová Baňa 02.08.2023). 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=IcQAEc91ZSY
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